
1 

 

TISKOVÁ INFORMACE  

z Kolegia děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa č. 01 - dne 27. 06. 2016 

 

Program: 

1. Ustanovení kolegia děkana 

2. Informace o činnosti děkana a proděkanů 

3. Propagace  

4. Studijní záležitosti  

5. Ekonomická situace 

6. SWOT analýza 

7. Stav přípravy a realizace projektů 

8. Různé 

 

1. Ustanovení kolegia děkana 

V souladu s čl. 12 odst. 7 Statutu FEI: 

„ Děkan zřizuje své poradní orgány a jmenuje jejich členy. Poradní orgány mohou být ustaveny jako 

stálé na dobu neurčitou nebo pouze pro řešení jednotlivých případů. Poslání, působnost a činnost 

poradního orgánu stanoví děkan.“ 

 

Dle čl. 17 Státu FEI: 

Poradní orgány  

1) Stálými poradními orgány je kolegium děkana a vedení fakulty.  

2) Členem kolegia děkana jsou proděkani, vedoucí kateder, tajemník, předseda senátu a jeden zástupce 

studentů fakulty.  

3) Členy vedení fakulty jsou proděkani a tajemník.  

4) Kolegium děkana a vedení fakulty svolává děkan a může přizvat další osoby, jichž se projednávané 

záležitosti týkají.  

Přítomným členům kolegia děkana byly předány jmenovací dopisy.  

 

2. Informace o činnosti děkana a proděkanů 

Ing. Němec 

a) Informace z PRV UPa, konané 13. 6. 2016 na DFJP ve VVC Doubravicích 

- způsob řešení projektů 

- způsob financování VŠ 

- změny související s novelou VŠ zákona 

- zahraniční spolupráce  

- počet přihlášek ke studiu na UPa 

- příprava centralizovaných projektů  

- informace o přerozdělení prostředků na projekty IRS 

b) Účast na jednáních/seminářích o spolupráci  

c) Jednání ke Strategii ITI 

d) Účast na Semináři pod vedením primátora a vedoucího odboru rozvoje a strategie (vznik SmartCity 

Pardubice) 

e) Příprava výstavy Elektrotechnika/IT - akce pro zájemce o technické studium (záštita rektora UPa, 

primátora, ředitele SPŠE) 

f) Ekonomická situace FEI (čerpání rozpočtu) 

g) Struktura osobních příplatků AP FEI 

h) Personální zajištění na FEI 

V 9:15 se na jednání dostavil doc. Doleček. 
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Ing. Čegan 

a) Schůzka proděkanů s prof. Vorlem, prorektorem pro rozvoj 

b) Centralizovaný rozvojový program pro VŠ na rok 2017 

c) Interní rozvojová soutěž na období 2016-2018 (IRS 2016-18) pro kalendářní rok 2017.  

d) Spolupráce s IC na přípravě podkladů pro ERDF projekt FEI 

e) Jednání s VZP 

f) Jednání s FZS 

g) Indická delegace na FEI  

h) Erasmus výjezdy 

i) Dotazníkové šetření mezi studenty FEI  

   

3. Propagace (Ing. Čegan) 

Vyhodnocují se všechny dosavadní formy propagace FEI. 

a) Schůzka se zástupkyní Atlasu školství 

b) Nákup propagačních materiálů 

c) Microsite na UPa 

 

4. Studijní záležitosti (Ing. Němec/doc. Dušek) 

a) Informace o stavu přihlášek a porovnání s minulými roky 

Současný stav přihlášek 2. kola PŘ 

b) OR FEI 

 

5. Ekonomická situace (Ing. Soukupová) 

a) Čerpání rozpočtu FEI (předán materiál) 

b) Informace z porady tajemníků 

 

doc. Doleček 

Diskuze k otevřenému dopisu, rozeslanému 23. 6. 2016 vedení UPa, vedení fakult, vedoucím kateder a 

předsedům AS ohledně obvinění z plagiátorství. 

 

Ing. Němec opustil jednání KD v 10:15 z důvodu dalšího jednání - zasedání Krajské rady pro 

inovace. 

 

6. SWOT analýza 

Odloženo na další jednání.  

 

7. Stav přípravy a realizace projektů  

Viz dříve 

 

 

8. Různé 

a) Du - upozornil na nutnost opravy informací u některých předmětů v IS STAG.  

Doc. Filip a Ing. Dobrovolný opustili jednání KD v 10:30. 
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b) So - předložila návrh obnovy majetku v učebnách a laboratořích z prostředků fakulty, plán čerpání 

podpory VaV činnosti a stipendijního fondu FEI na rok 2016 (cílem je realizovat nákupy přes 

prázdniny k zajištění bezproblémové výuky v ZS 16/17).  

c) Hor - 29. 6. bude jednat se zástupci ČEPS. 

d) Hor - vznesl dotaz k jednání AS FEI ze dne 25. 5. 2016, kde byl tlumočen názor člena AO FEI 

ohledně špatné úrovně závěrečné práce studenta a problematiky stanovování oponentů. Senátor 

Ing. Honc zjistí podrobnosti pro další jednání na poradě RV FEI. 

e) Hor - informoval o možné spolupráci na konferenci, informace o konferenci a rozsahu spolupráce 

rozešle. 

f) Ka - možná nabídka spolupráce FEI s městem Plzeň (DFJP odmítla), informace předá Ing. 

Pidaničovi. 

g) Če - z pozice proděkana pro vnitřní rozvoj a vnější vztahy navrhuje opětovnou centralizaci obnovy 

přístrojového vybavení na FEI a správu příslušným proděkanem, nyní v kompetenci kateder. 

Návrh dává ke zvážení ved. kateder, budou následovat další jednání. 

 

Pardubice 4. července 2016 


